
Protokoll fört vid styrelsemöte torsdag 31 mars 2022

Plats: klubbrummet på la Marquesa

Närvarande: Holger Dieckhoff, Ingrid Ek, Ingrid Elofsson Svensson, Lars Garneij,
Anders Sjölund, Unni Ströberg
Frånvarande: Jan Qvillby

Öppnande
Anders öppnade mötet.

Föregående protokoll
Godkändes och lades till handlingarna.

Kommittéer
Beslutades att damkommitten består av Anna Hedlund och Inga-Lill Lundberg.
Handicapkommitten föreslogs bestå av Torsten Lundberg (sammankallande),
Holger Dieckhoff, Hans Johansson samt tillfrågas Sune Carlsson och Kjell Fält.
Anders informerar Torsten Lundberg.

Arkiv bilder mm
Vi behöver ett system för att spara bland annat bilder vid större evenemang.
Holger undersöker.

Kontantfritt SGC
När våra egna greenfee-biljetter sålts slut tar caddie master hand om
försäljningen.
Diskuterades hur vi gör med startavgifter. Målet är att fr o m i höst vara
kontantfria. Vi fortsätter att undersöka möjligheten med kortläsare.
Anders och Ingrid E.S. besöker banken nästa vecka.



Ingrid E.S. ändrar namn i bokföringen från Sponsorintäkter till
Medlemsdonationer.

Medlemsantal och avgifter
Inger har lämnat över alla underlag till Lars. Ingrid E.S. kollar med banken
angående access för Lars så han kan se inbetalningar till kontot.
F.n. 238 medlemmar, 55 på kölistan.

Förutsättningar för deltagande i KM
Man ska vara amatör och deltagit i minst 3 tävlingar under säsongen ( höst/vår).

Wi-Fi på klubben
Uppkopplingen är trög och försvårar för dem som matar resultat. Anders
undersöker med klubben om vi kan ha en egen lina/router.

Sommargolf SGC på la Marquesa
Lennart Leiris och Anna Hedlund ansvarar med start 1 maj.
Anmälan sker via GIT.

Nästa möte
Måndag 19 september efter golf och lunch.

Avslutning
Mötet avslutades.

Vid protokollet: Justeras:

Ingrid Ek Anders Sjölund
Sekreterare Ordförande




